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ZAPISNIK 
S 40. SJEDNICE VMO ŠKURINJSKA DRAGA 

 
 
 

40. sjednica VMO Škurinjska Draga  održana je u ponedjeljak, 16. 4. 2014. s početkom u 16,00 
sati u prostorijama MO Škurinjska Draga, Porečka 94. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
 
1. Pavao Mataija, predsjednik VMO 
2. Stjepan Kamber, zamjenik predsjednika VMO 
3. Franko Bako, član VMO 
4. Zoran Plavčić, član VMO 
5. Dragana Ivošević, tajnica MO 

 
Odsutni: 

1. Andrej Briščik 
  
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 
 

DNEVNI RED 
 
  
  
1. REALIZACIJA PROGRAMSKIH AKTIVNOSTI U 2014. 
2. REALIZACIJA PRIORITETA ZA 2014. GODINU 
3. UVOðENJE AUTOBUSA U NASELJE RASTOČINE 
4. OBILJEŽAVANJE SVETOG VIDA 
5. RAZNO 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

  
 
AD 1 
 
Predsjednik Vijeća informira nazočne da je po Programu rada Vijeća u slijedećem periodu 
predviñeno održavanje akcije Biramo najljepšu okućnicu, balkon i prozor 2014. Natječaj za prijavu 
grañana nalazi se na web stranicama Mjesnog odbora. Izbor najljepših okućnica i podjela 
priznanja predviñena je za sredinu svibnja. Nakon toga na red dolaze ekološke akcije od kojih će 
se jedna ove godine održati  u suradnji s OŠ Škurinje. Početkom svibnja, bit će održana i akcija 



  

provjere tlaka i šećera u krvi koja će za stanovnike MO-a biti besplatna. Sredstva za navedene 
akcije osigurana su programom rada odnosno financijskim planom Mjesnog odbora. Vijeće je 
nakon diskusije donijelo slijedeći  

 

Zaključak: 
 
 
• Izbor najljepše okućnice održat će se prema Programu rada uz uvjet da se na natječaj 

prijavi minimalno 10 kandidata 
• Nosilac ove programske aktivnosti ove godine je Stjepan Kamber. 
• Komisija za izbor najljepše okućnice, pod uvjetom da se izbor održi sastoji se od 

slijedećih članova: Pavao Mataija, predsjednik Vijeća, Mirna Ružić, tajnica MO Škurinje, 
Ivana Prpić, tajnica MO Brašćine Pulac i Dragana Ivošević, tajnica Vijeća MO Škurinjska 
Draga.  

• Završetak akcije planira se za kraj svibnja kada će biti podijeljene nagrade. 

 
 
AD 2  
 
 
Predsjednik Vijeća obavijestio je nazočne da je Direkcija zajedničke komunalne djelatnosti, Odjela 
GU za komunalni sustav zatražila suglasnost Vijeća na preraspodjelu sredstava u iznosu od 2000 
kn unutar prioriteta za 2014. To kako bi se dovršila izrada projekta i ishodile potrebne dozvole za 
ureñenje zelene površine u Jelićevoj ulici. Ova razlika nastala je radi promjene obuhvata parka pa 
je potrebno ishodovati dokumentaciju za dodatne čestice, te radi izmjene  Zakona o gradnji. Vijeće 
je nakon kratke diskusije donijelo jednoglasan 
 
 
Zaključak 
 

  
• Vijeće je suglasno da se izvrši preraspodjela sredstava unutar prioriteta za 2014. 

kako bi se ishodovala sredstva u iznosu od 2000 kn za izradu potrebne 
dokumentacije za ureñenje zelene površine u Jelićevoj ulici. 

 
 
AD 3 
 
 
Pavao Mataija pročitao je dopise Direkcije plana, razvoja i gradnje Odjela GU za komunalni 
sustav  i Autotroleja u kojima se zahtjev Vijeća za uvoñenje dodatne linije mini busa za Ulicu 
Rastočine odbija. Nakon diskusije Vijeće je  donijelo jednoglasan 
 
 
Zaključak 
 
 

• Uputiti dopis Gradonačelniku Grada Rijeke i zamoliti ga za pomoć. U dopisu detaljno 
opisati dosadašnja zbivanja oko linije za Rastočine te navesti da grañani Mjesnog 
odbora Škurinjska Draga neće odustati od traženja da im se javni prijevoz koji će ih 
povezati s centrom grada približi. 

 
 
 
 
AD 4. 
 
 
Franko Bako, član Vijeća zadužen za koordinaciju proslave Svetog Vida izvijestio je o održavanju 



  

sportskih turnira koji se tradicionalno održavaju povodom Dana Svetog Vida. Natječu se ekipe 
mjesnih odbora i Direkcije za mjesnu samoupravu. Grad Rijeka ove godine natjecanja organizira 
31. svibnja na Zametskom sportskom terenu u Ulici Obitelj Sušanj 2.  
 
Mjesni odbor Škurinjska Draga sigurno će biti zastupljen ekipama u boćanju i briškuli i trešeti, a 
ako se prijavi dovoljan broj sudionika Škurinjska Draga imat će ekipu i u malom nogometu. 
 
 
 Zaključak: 
 
• Prihvaća se izvješće kooridnatora obilježavanja Svetog Vida Franka Bako. 
 
AD 5 
 

- Zahtjevi grañana koji se ne postavljaju kao prioriteti 
 
Predsjednik Mjesnog odbora informirao je članove a članovi Vijeća je prihvatili o dopisu koji je 
pripremljen za Rijeka promet d.d. U njemu se traži rješavanje zahtjeva ovlaštene osobe Rastočine 
7, koji se prema uputama Direkcije zajedničke komunalne djelatnosti ne mogu rješavati kao 
prioritetni, nego se rješavaju iz sredstava redovnog održavanja. Vijeće je prihvatilo ovu 
informaciju. 
 
 
 
 Sjednica je završila u 18,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice.  
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Škurinjska Draga: 

 
               Dragana Ivošević                          Pavao Mataija 
 


